
Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés Elnökének
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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 .§ . alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni

Magyar Bálint oktatási miniszterhez

"Egyetem, vagy valami más Miskolcon? "
címmel .

Tisztelt Miniszter Űr!

A Miskolci Bölcsész Egyesület "Nagy Lajos király" néven Magán Egyetemet
működtet. Közismert probléma a szakmabeliek esetében, hogy az "Egyetem"
nincs akkreditálva, így vesz fel évről évre nagyszámú hallgatót -
költségtérítéssel -, és azzal hitegeti őket, mire befejezik akkreditálva lesz az
intézmény. Ez azonban eddig nem következett be . Mindez komoly gond az
egyetemnek is, de leginkább az ott végzett hallgatóknak, akiknek azzal kell
szembesülniük, hogy az a papír, amit megkapnak nem sokat ér . Ezenközben
még be is csapták őket. A leírtak alapján kérdezem a miniszter urat :

Kérdés :

1) Használhatják-e a fenti esetben az "Egyetem" elnevezést?
2) Mi a szándéka a minisztériumnak a magán egyetemmel?
3) Ha nem a minisztériumon múlik az akkreditáció vállalja-e

"hallgatók" érdekképviseletét, tájékoztatását?

A választ a miniszter úrtól írásban kérem .
Válaszát előre is köszönöm .

Budapest, 2004 . február 13 .

írásbeli kérdés

a minisztérium a
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